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1. Finální podoba projektu byla rozhodnuta bez jakékoli diskuze a nerespektuje závěry 
participace z roku 2016 až 2018 (tato participace vyšla na více než 331 000,-Kč). Občané 
by měli mít možnost vyslovit se k finální podobě parku. Proč radnice představuje projekt 
včetně nového betonového prvku až na setkání svolaném na popud občanů dne 11. 11. 
2021, tedy až v okamžiku, kdy je projekt již vysoutěžený?

Cítí se současná radnice vázána výsledky participace? Jak obstojí před občany 
vložení nového betonového prvku pro koloběžky a skejty, když není k dispozici 
kvalifikované zjištění, že uživatelé parku tento nově vložený prvek chtějí? Myslíme 
si, že setkání svolané 11.11. 2021 nemůže tento postup nahradit.

2. V celém procesu participace byla revitalizace parku a nejbližšího navazujícího okolí 
řešena jako celek. Severní a jižní část parku a zelená plocha před školou by i nadále měly 
být součástí komplexního řešení. Proč nebyla zahrnuta koncepce zklidnění dopravy, po 
které občané dlouhodobě volají? Existují plány na úpravy navazujících prostorů? 
(Strašnické divadlo, ZŠ Solidarita, komunikace a chodníky přilehlých ulic)

3. Jsme proti kácení stromů jen kvůli výstavbě nových herních prvků a chceme 
dlouhodobý plán obnovy a údržby zeleně. Stromy potřebují pravidelnou péči a výsadbu, 
jinak bude Solidarita brzy bez stromů. Má radnice finanční plán, jak zajistí povýsadbovou 
péči a pravidelnou zálivku minimálně v následujících dvou letech pro takové množství 
nově vysazených stromů? Občané se oprávněně obávají, že nové výsadby nepřežijí 
suchá léta.

4. Z jakého důvodu nebyli občané v posledních letech informováni? Má radnice nějaký 
plán, jak obnovit důvěru občanů při plánování parku? Máme oprávněnou obavu, že k 
podobným neoznámeným změnám může dojít i v budoucnosti při formulování podkladů 
pro další zakázky na Solidaritě.
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